

MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, APRIL 22, 1981

(25)

[Text]

The Sub-committee on Acid Rain of the Standing Committee on Fisheries and Forestry met *in camera* at 12:31 o'clock p.m. this day, the Chairman, Mr. Irwin, presiding.

Members of the Sub-committee present: Messrs. Blackburn, Cyr, Darling, Fraser, Gimaiel, Irwin and McMillan.

In Attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament: Messrs. Tom Curren, Marion Wrobel and Philip Rosen, Research Officers.

The Sub-committee resumed consideration of its Orders of Reference dated Friday, December 5, and Thursday, December 11, 1980. (See *Minutes of Proceedings, Monday, December 15, 1980, Issue No. 5*).

On motion of Mr. Fraser, it was agreed,—That Carole Theauvette-Beaudry, Parliamentary Intern, accompany the Members of the Sub-committee on their trip to the U.K. and Sweden in place of one of the researchers from the Library of Parliament.

The Committee resumed consideration of its draft report.

At 1:56 o'clock p.m., the Sub-committee adjourned to the call of the Chair.

THURSDAY, MAY 14, 1981

(26)

The Sub-committee on Acid Rain of the Standing Committee on Fisheries and Forestry met *in camera* at 8:22 o'clock a.m. this day, the Chairman, Mr. Irwin, presiding.

Members of the Sub-committee present: Messrs. Blackburn, Cyr, Darling, Gimaiel, Irwin, McMillan and Simmons.

In Attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament: Messrs. Tom Curren, Marion Wrobel and Philip Rosen, Research Officers.

The Sub-committee resumed consideration of its Orders of Reference dated Friday, December 5, and Thursday, December 11, 1980. (See *Minutes of Proceedings, Monday, December 15, 1980, Issue No. 5*).

The Committee resumed consideration of its draft report.

At 9:55 o'clock a.m., the Sub-committee adjourned to the call of the Chair.

WEDNESDAY, MAY 20, 1981

(27)

The Sub-committee on Acid Rain of the Standing Committee on Fisheries and Forestry met *in camera* at 3:20 o'clock p.m. this day, the Chairman, Mr. Irwin, presiding.

Members of the Sub-committee present: Miss Campbell (South West Nova), Messrs. Darling, Gimaiel, Irwin and McMillan.

In Attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament: Messrs. Tom Curren, Marion Wrobel and Philip Rosen, Research Officers.

PROCÈS-VERBAL

LE MERCREDI 22 AVRIL 1981

(25)

[Traduction]

Le Sous-comité sur les pluies acides du Comité permanent des pêches et des forêts se réunit aujourd'hui à huis clos à 12 h 31 sous la présidence de M. Irwin (président).

Membres du Sous-comité présents: MM. Blackburn, Cyr, Darling, Fraser, Gimaiel, Irwin et McMillan.

Aussi présents: Du Service de recherches de la Bibliothèque du Parlement: MM. Tom Curren, Marion Wrobel et Philip Rosen, recherchistes.

Le Sous-comité reprend l'étude de ses ordres de renvoi du vendredi 5 décembre et du jeudi 11 décembre 1980. (Voir *procès-verbal du lundi 15 décembre 1980, Fascicule n° 5*).

Sur motion de M. Fraser, il est convenu,—Que Carole Theauvette-Beaudry, stagiaire parlementaire, accompagne les membres du Sous-comité lors de leur voyage au Royaume-Uni et en Suède en remplacement d'un des recherchistes de la Bibliothèque du Parlement.

Le Comité reprend l'étude de son projet de rapport.

A 13 h 56, le Sous-comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE JEUDI 14 MAI 1981

(26)

Le Sous-comité sur les pluies acides du Comité permanent des pêches et des forêts se réunit aujourd'hui à huis clos à 8 h 22 sous la présidence de M. Irwin (président).

Membres du Sous-comité présents: MM. Blackburn, Cyr, Darling, Gimaiel, Irwin, McMillan et Simmons.

Aussi présents: Du Service de recherches de la Bibliothèque du Parlement: MM. Tom Curren, Marion Wrobel et Philip Rosen, recherchistes.

Le Sous-comité reprend l'étude de ses ordres de renvoi du vendredi 5 décembre et du jeudi 11 décembre 1980. (Voir *procès-verbal du lundi 15 décembre 1980, Fascicule n° 5*).

Le Comité reprend l'étude de son projet de rapport.

A 9 h 55, le Sous-comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE MERCREDI 20 MAI 1981

(27)

Le Sous-comité sur les pluies acides du Comité permanent des pêches et des forêts se réunit aujourd'hui à huis clos à 15 h 20 sous la présidence de M. Irwin (président).

Membres du Sous-comité présents: M^{lle} Campbell (South West Nova), MM. Darling, Gimaiel, Irwin et McMillan.

Aussi présents: Du Service de recherches de la Bibliothèque du Parlement: MM. Tom Curren, Marion Wrobel et Philip Rosen, recherchistes.